
Реформе значе економски развој,  а он значи бољи квалитет
живота у Брчком

Динамика реформи из претходних 18 мјесеци у Дистрикту треба да се настави и у предизборном периоду,
јер је то најбољи начин да изабрани званичници служе јавном интересу, изјавио је данас први замјеник
високог представника и супервизор за Дистрикт Брчко Мајкл Скенлан.

Супервизор се састао са градоначелником Брчког Синишом Милићем, његовим замјеником Антом Домићем,
предсједавајућим  Скупштине  Дистрикта  Еседом  Кадрићем  те  допредсједавајућим  Ивом  Филиповићем.
Такође  се  састао  са  шефом  Полиције  Брчког  Гораном  Писићем,  представницима  Привредне  коморе
Дистрикта,  координатором  реформе  јавне  управе  Дистрикта  Весном  Мишовић,  као  и  директором  за
корпоративне комуникације “СТУДЕН & ЦО Холдинга” Наташом Пуцар.

Супервизор Скенлан је рекао да очекује да се на сљедећој сједници Скупштине усвоје Закон о удружењима
и фондацијама и Закон о правима националних мањина, јер су оба од суштинске важности за добро
управљање и социјалну инклузију.

Скенлан је похвалио успоставу регистра прихода запослених и именованих радника у јавном сектору
прошлог мјесеца, јер се на тај начин јавности даје прилика да оцијени да ли су јавне услуге у складу са
утрошеним средствима. Овај регистар такође помаже да се утврде могући сукоби интереса и у складу је са
напорима радне групе која ради на припреми новог Закона о сукобу интереса, који треба да се усвоји у
првих неколико мјесеци новог мандата Скупштине.

Супервизор је  похвалио Јединицу за имплементацију пројекта Луке Брчко која је  предузела потребне
кораке како би сљедећег мјесеца објавила тендере за радове на модернизацији Луке, приступну пругу и
пут.  Цијели Дистрикт ће имати користи од повећања обима економске активности које ће да донесе
модерна лука.

https://www.ohr.int/%d1%80%d0%b5%d1%84%d0%be%d1%80%d0%bc%d0%b5-%d0%b7%d0%bd%d0%b0%d1%87%d0%b5-%d0%b5%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%be%d0%bc%d1%81%d0%ba%d0%b8-%d1%80%d0%b0%d0%b7%d0%b2%d0%be%d1%98-%d0%b0-%d0%be%d0%bd-%d0%b7%d0%bd/
https://www.ohr.int/%d1%80%d0%b5%d1%84%d0%be%d1%80%d0%bc%d0%b5-%d0%b7%d0%bd%d0%b0%d1%87%d0%b5-%d0%b5%d0%ba%d0%be%d0%bd%d0%be%d0%bc%d1%81%d0%ba%d0%b8-%d1%80%d0%b0%d0%b7%d0%b2%d0%be%d1%98-%d0%b0-%d0%be%d0%bd-%d0%b7%d0%bd/


Скенлан је поздравио и сутрашње потписивање Меморандума о разумијевању између Владе Дистрикта и
УНДП-а  о  кориштењу 500.000 КМ из  посљедњег ребаланса буџета за  почетак радова на  побољшању
енергетске ефикасности јавних објеката у Брчком.

“Ефикасна употреба јавних средстава за добро заједнице, већа транспарентност у трошењу тих средстава,
те побољшање инфраструктуре направиће од Дистрикта не само добро мјесто за живот него погодно
пословно окружење за инвестирање, а тако ће у Брчко доћи и добро плаћена радна мјеста у приватном
сектору.  Вријеме је  да  власти покажу да они могу  то  да направе,  између осталог  и  кроз  успоставу
слободних пословних  зона  како  би  се  олакшало малим и  средњим предузећима да  уђу  на  брчанско
тржиште,” рекао је супервизор.

Скенлан је апеловао на све становнике Брчког да се стриктно придржавају епидемиолошких мјера које су
донијеле власти. “Живот мора да се настави и зато је још важније да сви грађани поштују заштитне мјере –
ношење маски, физичку дистанцу и прање руку – како би заштитили себе, своје породице и своју заједницу
од ковида-19,” нагласио је Скенлан.


